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مدیرکل اوقاف و امور خیریه اســتان فارس گفت: 
از 700 ســال قبل که نخستین وقف نامه نوشته شد 
تا به امروز، در هر مقطع زمانی ســخاوتمندانی در 
ایران زندگی می کرده اند اما پس از انقلاب اسلامی 
پیشرفت مطلوبی در بهره گیری از ظرفیت واقفان در 

رفع نیازهای جامعه صورت گرفته است.
پس از انقلاب پیشــرفت مطلوبــی در حوزه وقف 

صورت گرفت
حجت الاســلام سید عباس موسوی در گفت و گو 
با ایرنا با تاکید بر اینکه انقلاب دستاوردهای زیادی 
داشته است که کتمان آن آسان نیست، گفت: پیش از 
انقلاب کتاب های قرآنی تنها در سطح مدارس وجود 
داشــت؛ اما امروز قرآن پژوهی در مقاطع مختلف در 

کشور رواج دارد.
وی افــزود: قاریان و قرآن پژوهــان ایرانی در دنیا 
حرف اول را می زننــد و ارگان های همچون ارتش 
که پیش از انقلاب با قــرآن بیگانه بودند، امروز در 

بالاترین سطوح با قرآن خو گرفته اند. 
موســوی عنوان کرد: در حوزه بهداشت و درمان تا 
پیش از انقلاب تنها بیمارستان های نمازی و خلیلی در 
شــیراز در زمره موقوفات بوده اند و امروز موقوفاتی 
همچون درمانگاه پوستچی، درمانگاه امام رضا )ع( و 
درمانگاه آیت الله مطهری در حوزه سلامت به مردم 
شــیراز و دیگر نقاط کشور خدمات رسانی می کنند 
و سالانه حدود 50 هزار نفر از امکانات درمانی این 

مراکز درمانی بهره مند می شوند. 
وی ادامــه داد: امروز مردم فارس در شــیراز و در 
دیگر شهرستان ها از ظرفیت های اوقاف و موقوفه ها 

در زمینه های بهداشتی و درمانی استفاده می کنند. 
مدیرکل اداره اوقاف و امور خیریه اســتان فارس 

همچنین به موقوفه ســید اســماعیل دســتغیب در 
شهرســتان فســا با 15 میلیارد تومان بودجه برای 

پژوهش بیماری های کودکان اشاره کرد. 
موســوی در ادامه به ایجاد مرکز اشتغال زایی زنان 
سرپرست خانوار در شــیراز در ساختمانی 6 طبقه 
اشــاره کرد که موقوفه هلن کاظمی و پدر ایشــان 

محمدحسن کاظمی است. 
وی افــزود: در حوزه آمــوزش و پژوهش یکی از 
بزرگ ترین موقوفات بزرگ پس از انقلاب در کشور 
وقف 125 میلیارد تومان توسط محمدحسن کاظمی 

است.
مدیرکل اداره اوقاف و امور خیریه اســتان فارس 
در ادامه به وقف عبدالله معطری از روشندلان استان 
فارسی اشاره کرد که برای کمک به نابینایان فارس و 
ایران، هر ماه معادل سه کیلوگرم گوشت گوسفندی با 

استخوان برای انتفاع آنان وقف کرده است. 
موســوی در ادامه به موقوفات در عرصه های علم 
و فناوری اشاره کرد و بیان داشت: وقفی برای تولید 
تجهیزات پزشــکی توسط دکتر شــهرام بلند پرواز 
از جراحان ارتوپد بیمارســتان شهید چمران شیراز 
صورت گرفته اســت که برای تولید ایمپلنت با یک 
ســوم قیمت در کشور صرف می شود و تولیدات آن 
در ســال جاری 82 قطعه ایمپلنت بوده است که در 

سال آینده به 250 قطعه افزایش خواهد یافت. 
وی خاطرنشان کرد: تا پایان امسال 260 واحد تجاری 
و مسکونی توسط بنیاد توســعه و اوقاف فارس در 
شیراز، لار، کازرون و لامرد به بهره برداری می رسد؛ 
همچنین 1000 واحد مسکونی، اداری، تجاری و نیز 
خدماتی در قالب 15 پروژه و مجموعاً 170 هزار متر 
مربع زیربنا در اراضی اوقافی شــهر شیراز و منطقه 

معالی آباد در حال اجراست. 
مدیرکل اداره اوقاف و امور خیریه استان فارس در 
ادامه به بازسازی بقاع متبرکه در استان فارس اشاره 
کرد که خدماتی همچون دسترسی به جاده، آب، برق، 
گاز، ســرویس بهداشتی و گسترش صحن و فضای 

حرم را در بر می گیرد. 
وی ساخت و تجهیز مساجد را به صورت سالیانه از 
پس از انقلاب و با مشارکت واقفین و خیرین حوزه 

خلیج فارس 30 تا 40 باب اعلام کرد. 
موســوی در بخش دیگــری از ســخنان خود به 
اصلاحات ارضی در زمان پهلوی اشاره کرد و گفت: 
این اراضی با فتوای تاریخی امام خمینی )ره( پس از 
انقلاب، به وقف بازگشت و مجموعاً 12هزار و 500 

موقوفه بعد از انقلاب به وقف برگشته است. 
وی با تاکید بر اینکه تشــویق مــردم به وقف به 
معنای انتفاع ســازمان اوقاف از موقوفات نیســت، 
اظهار داشــت: سازمان اوقاف هیچ تولیت یا نظارتی 
بر موقوفات ندارد و همه مردم از موقوفات بهره مند 
می شود؛ تنها نقش این ســازمان حمایت از واقفان 

است تا نیازی از مردم رفع شود.

نماینــده مردم شــیراز در 
مجلس ضمــن انتقاد از عدم 
استان  در  گردشگری  توسعه 
مسئولان  اینکه  بیان  با  فارس 
به  گردشــگری  بخــش  در 
حرکت  شــعارگرایی  سمت 
اعتقاد  عدم  کرده اند،گفــت: 
و باور راســخ به گردشگری 
اســتان از عواملی است که 
اجازه رشد گردشگری را در 

استان نمی دهد.
بهرام پارسایی در گفت و گو 
با ایلنا با اشاره به اینکه مسیر 
توسعه استان فارس از تقویت 
می گذرد  گردشگری  پتانسیل 
این در حالی اســت  افزود: 
و  کمتر  سرمایه گذاری  با  که 
کاهــش هزینه و بدون ایجاد 
خاص  مشــکلات  و  آلوگی 
می توان بخش گردشگری را 

توسعه و رونق دهیم.
عضو فراکســیون امید ادامه 
داد: اشــتغالزایی در صنایعی 
ماننــد پتروشــیمی هزینه بر 
ازای  به  به طوری که  اســت 
هــر یــک میلیــارد تومان 

سرمایه گذاری یک شغل برای 
هر فرد ایجاد می شود اما در 
 70 از  کمتر  با  گردشــگری 
سرمایه گذاری  تومان  میلیون 
می توان یک شغل برای افراد 

ایجاد کرد.
نماینــده مردم شــیراز در 
در حال  داد:  ادامــه  مجلس 
حاضر بعضــی از افراد برای 
انتقاد  دولت  به  بتوانند  اینکه 
دولت  تقابــل  در  و  کننــد 
بایســتند هجمه هایــی را به 
نماینده عالی دولت در استان 
کنند که در شرایط  وارد می 
اقتصادی  مشکلات  که  فعلی 
.... بر مردم فشــار آورده  و 
است نیاز است تا همه گروه 
اجتماعی،  سیاســی،  هــای 
ســازمان ها وغیــره با یک 
همدلی در کنار استاندار قرار 
بگیرند تا بتوانند از فشارهای 

موجود کاهش دهند.
نماینــده مردم شــیراز در 
مجلس بیان کرد: مشــکلات 
در  که  زیادی  و  شــمار  بی 
سطح کلان و ملی در کشور 

وجــود دارد اجازه نمی دهد 
کــه گردشــگری در فارس 

توسعه پیدا کند.
اصل  کمیسیون  ســخنگوی 
90 مجلــس با بیــان اینکه 
بسیاری از افراد بر این باورند 
سیستم  ارتباطات،  تعامل،  که 
بانکی ، سیاســت خارجی و 
..... نمی تواند بر روی مردم 
افزود:  بگــذارد  منفی  تاثیر 
زیرا  نیست  درست  باور  این 
نتوانند  گردشگران  که  زمانی 
از کارت هــای اعتبــاری و 
بانکی استفاده کنند  به ناچار 
باید پول نقــل با خود حمل 
کنند که این تــازه  یکی از 
مشکلات تحریم برای صنعت 

گردشگری کشور است.
پارسایی با بیان اینکه نباید بر 
سر راه گردشگران مانع ایجاد 
کنیــم افــزود: از آن جا که 
حمل پول نقل باعث می شود 
خطراتی  با  گردشــگران  که 
اگر  بنابراین  شــوند  مواجه 
گردشگری  رونق  خواســتار 
هستیم  کشــور  و  استان  در 

انجام دهیم که  اقداماتی  باید 
به واسطه آن موانع از سر راه 

گردشگران برداشته شود.
تبلیغ  عــدم  کرد:  بیان  وی 
توان گردشــگری کشور در 
از  بین المللی  و  ملی  ســطح 
دیگر مواردی اســت که در 
کاهش ورود گردشــگران به 
ایران و اســتان نقش زیادی 

دارد.
نبود یک  از  ادامــه  وی در 
طــرح جامع و منســجم در 
شیراز  و  اســتان  گردشگری 
انتقاد کــرد و افزود: اگرچه 
طرح هــای زیــادی بــرای 
شیراز  و  اســتان  گردشگری 
وجود دارد اما با بررســی از 
با  که  متوجه می شویم  آن ها 
این طرح ها نمی توان به یک 

جایگاه مناسبی رسید.
عضو فراکســیون امید ادامه 
داد: گروه هــای زیادی برای 
بخــش  ســرمایه گذاری در 
گردشــگری بــه شــیراز و 
چالش هایی  با  می آیند  استان 
شــوند  می  مواجه  متفاوتی 

در نتیجــه ایــن مصایب و 
که  شود  می  سبب  مشکلات 
آنها عطایشــان را به لقایشان 
ببخشند و سرمایه خود را در 
بخش گردشــگری از استان 

خارج کنند.
نماینــده مردم شــیراز در 
که  دارد  اعتقــاد  مجلــس 
شــهرداری باید نــگاه خود 
را از در آمد زایــی و اخــذ 
عوارض در بخش گردشگری 
که  چرا  دهد  تغییر  شیراز  در 
این مهم می تواند در طولانی 
برای  اشتغالزایی  بستر  مدت 

شهروندان را فراهم کند.
وی در این بــاره ادامه داد:  
در حال حاضر ســازمان ها و 
ادارات برای جذب ســرمایه 
فراهم  مانند  اقداماتــی  باید 
کردن زمینه ها و بستر سازی 
گرفتن  نظــر  در  مناســب، 
را   ... و  تشــویقی  بسته های 
در اختیــار ســرمایه گذاران 
قرار دهند تا در ادامه بتوانند 
را  کافی  بهره  فرصت  این  از 

ببرند.

مدیر کل حفاظت محیط زیست فارس:

شاهد یك جنایت کلی در جاده 
ابوالحیات هستیم

 اراده  ای برای انتقال شرکت پشم  شیشه به 
خارج از شهر وجود ندارد

به گزارش شــیرازه، مدیر کل حفاظت محیط زیســت استان 
فارس در نشست خبری که به مناسبت هفته هوای پاک برگزار 
شد، از تخصیص 25 درصد از ســهم عوارض آلودگی های 
استان بوشهر به شهرستان های مهر و لامرد خبر داد و موقعیت 

منطقه صنعتی عسلویه را علت این موضوع عنوان کرد.
سعید محمودی بیان کرد: تقسیم بودجه عوارض استانی برای 

نخستین بار است که در سطح کشور صورت می گیرد.
وی در ادامه به موضوع انتقال کارخانه های شــیراز پرداخت 
و با اشــاره به اینکه کارخانه ریشمک به خارج از شهر شیراز 
انتقال پیدا کرده است، تصریح کرد: انتقال شرکت پشم  شیشه 
به خارج از شــهر بایســتی تا پایان خرداد سال 98 صورت 
بگیرد اما اراده  ای برای این تغییر از ســوی مدیریت شرکت 

وجود ندارد.
مدیر کل حفاظت محیط زیست فارس برخورد چکشی با این 
واحد تولیدی به دلیل شــرایط اقتصادی موجود در کشور را 
نامناسب دانست و بیان کرد: البته ما پیگیر این موضوع هستیم.

محمودی با اعلام اینکه برای انتقال کارخانه ســیمان تنها تا 
پایان ســال 98 فرصت وجود دارد، اظهار داشــت: پیشرفت 
فیزیکی انتقال کارخانه ســیمان به جــاده خرامه تاکنون 40 

درصد بوده است.
وی با اظهار اینکه برنامه هوای پاک برای هشــت کلان شهر 
در کشور متفاوت است، گفت: ســتاد ویژه ای هم برای این 

موضوع تشکیل شده است.
مدیر کل حفاظت محیط زیست استان فارس در ادامه سخنان 
خود به موضوع مجوزهای زیســت محیطی اشاره و بیان کرد: 
ندادن مجوز مشــکلاتی را به بار می آورد کــه قابل جبران 

نیستند و یا جبران آنها سخت است.
محمودی اذعان داشــت: اعطای مجوز زیســت محیطی با 
تغییرات سیاست های دولت دستخوش تغییر می شود چنانکه 
از بین رفتن درختان بلوط و دفن هزاران تپه را در ابوالحیات 
شــاهد بودیم اما مورد توجه کسی قرار نگرفت و حتی کسی 
نپرسید که مسئولیت پاســخ گویی به خطرات زیست محیطی 

در این قسمت چه کسی است.
وی افزود: در حال حاضر شــاهد یــک جنایت کلی در این 
جاده هســتیم چرا که می بایست مجوز زیست محیطی صادر 
می شد و از لحاظ قانونی شرایط الزام آور تعریف می شد اما 
متاسفانه این کار انجام نشــد و این جاده یک نمونه از طرح 

های بدون ارزیابی زیست محیطی است.
مدیر کل حفاظت محیط زیســت فارس در ادامه به نداشــتن 
ارزیابی زیست محیطی سدهای استان اشاره کرد و با بیان اینکه 
مشــخص کردن الزام های قانونی توسط سازمان محیط زیست 
بهتــر از افتخار کردن بابت عدم ارزیابی زیســت محیطی بود، 
گفت: پایش هایی که صورت می گیرد باید به نحوی باشد که 

در آینده آسیب ها به حداقل برسد.
وی تلفاتی چون از بین رفتن خرس و گورخر در اســتان را از 
آسیب های عدم وجود ارزیابی مناسب دانست و اظهار داشت: 
متاسفانه خلأ قانونی در این راستا وجود دارد که لازم است در 

مجلس شورای اسلامی فکری به حال این خلأ قانونی شود.
محمودی درخصوص وضعیت معیشت محیط بانان در فارس 
گفت: استان ما از لحاظ رسیدگی به محیط بانان و دادن دستمزد، 
یک سر و گردن از بقیه استان ها بالاتر است اما باز هم باید برای 

بهبود وضعیت این افراد گام های بیشتری برداریم.
وی در پاســخ به اینکه آیا درحال حاضر محیط بانی در زندان 
بسر می برد یا نه، پاسخ منفی داد و گفت: تنها یک نفر در زندان 
بود که پس از دوندگی های بســیاری که برای تهیه و پرداخت 

دیه داشتیم، آزاد شد.
محمــودی با اعلام اینکه در حال حاضــر 230 محیط بان در 
فارس داریم، بیان کرد: به دلیل گستردگی مناطق حفاظتی، هزار 

محیط بان دیگر احتیاج داریم.
مدیر کل حفاظت محیط زیســت فارس با اشاره به وضعیت 
آلودگی تالاب های استان، مشکل تالاب  های استان را کوچک 
دیدن آنها دانست و گفت: سهم استان فارس در  بودجه تالاب  

ها بسیار ناچیز است.
محمودی در ادامه با بیان اینکه عدم ساماندهی رودخانه خشک 
شیراز نقطه ضعف بزرگی برای شیراز است، به پاسخ خبرنگاران 
درباره آلوده بودن قســمت هایی از آبراهه های شهری، تاکید 
داشــت: این موضوع در حوزه وظایف شهرداری است و این 

مجموعه شهری بایستی برای تمیز کردن آبراهه ها تلاش کند.
وی همچنین با اشــاره به تغییر کاربری باغات در شیراز اشاره 
کرد و درخواســت خود مبنی بر توجه بیشــتر بر اهمیت حفظ 
باغات و عدم تغییر کاربری آنها را خطاب به مســئولان مربوطه 

مطرح کرد.
محمودی تاکید داشــت: در کمیســیونی که تغییرات کاربری 
باغات بررســی و تائید می شود )کمیسیون ماده پنج( یک رای 
دارم و تنهــا در حد خودم می توانم نظراتم را اعلام کنم، بارها 
نظــر مخالف خود را اعلام کرده ام اما بــاز هم تغییر کاربری 

صورت گرفته است.
وی در انتها اذعان داشــت: شــیراز تنها کمتر از 10 روز در 
سال آلوده است؛ این آمار بر اساس داده ایستگاه های سنجش 

آلودگی هوا به دست آمده است.

2اخباراستان

نماینده مردم شیراز:

مشکلات بی شمار کلان کشور فرصت برای توسعه گردشگری نمی گذارد
 ناتوانی طرح ها در رساندن صنعت گردشگری به جایگاه واقعی

مدیرکل اوقاف فارس:

پس از انقلاب پیشرفت مطلوبی در حوزه وقف صورت گرفت

عضو شورای عالی اشتغال :

مسئولان انگیزه کافی برای 
حل مشکلات کارگران 

ندارند
 افزایش دوبرابری نرخ بیکاری 

در استان

عضو شــورای عالی اشتغال در استان فارس گفت: 
بسیاری از کارفرمایان و مسئولان کارگری استان بنا 
به دلایلی مانند عدم انگیزه کافی و نداشتن اختیارات 
کافی در حوزه بهبود وضعیت معیشت کارگران دست 
از تلاش کشیده اند به طوری که آنها ترجیح می دهند 
به جای حل مشکلات این قشر به انجام کارها و امور 

خود بپردازند.
رئیس هیئت مدیــره کانون هماهنگی شــوراهای 
اســلامی کار اســتان با بیان اینکه در حال حاضر 
کارگران وضعیــت مطلوبی ندارنــد گفت: این در 
حالی است که مســئولان استان به صورت عملیاتی 
و واقعی هیچ تلاشــی برای بهبود وضعیت کارگران 

استان ندارند.
مهرزاد مویــدی در گفت و گو با ایلنا افزود: دولت 
برای کاهش نرخ بیکاری و افزایش آمار اشتغال استان 
به آمار افرادی که از  بیمه بیکاری اســتفاده می کنند 

بسنده کرده است.  
وی بیان کرد: با بررســی از وضع افرادی که برای 
دریافت بیمه بیکاری به اداره کار شیراز مراجعه می 
کنند متوجه می شویم که به هر دلیلی از پرداخت این 

مبلغ به آنها سنگ اندازی می شود.
مویدی ادامه داد: شــرکت هایی مانند اقشان، روغن 
نباتی شیراز و ... به دلیل مشکلات فراوانی که برایشان 

پیش آمد حدود 50 روز است  تعطیل شده است.
عضو شورای عالی اشــتغال بیان کرد: افزایش آمار 
تعطیلی کارخانجات و واحدهای تولیدی استان باعث 
شــده که مشکلات زیادی برای بســیاری از افراد و 
کارگران ایجاد شود و این در حالیست که در شرایط 
فعلی تنها شــرکت ها و کارخانه های لبنی به صورت 

جسته و گریخته فعالیت می کنند.
رییس هیئت مدیــره کانون هماهنگی شــوراهای 
اســلامی کار استان با اشاره به اینکه  در حال حاضر 
دولتی ها هیچ اقدامی را در جهت رونق کارخانه ها 
انجام نمی دهند بیان کــرد: مدیران دولتی به خوبی 
با وضعیت و شــرایط موجود بر جامعه آشنایی کامل 
دارند و باید تمام تلاش خود را برای رفع مشکلات 

این واحدها به کار گیرند.
وی با بیان اینکه جای تاســف اســت که بعضی از 
ادارات دولتی هزینه مراســمات خــود را از جیب 
کارفرماها تامین می کنند افــزود: بعضی ادارات و 
سازمان های دولتی در قالب کمک مالی و هزینه های 
غیر مالی آنها را تحت فشار قرار می   دهند که این امر 
ســبب بی اعتمادی کارفرماها نسبت به دولتی ها می 
شود چرا که آنها به جای اینکه به دنبال راهکارهایی 
باشــند که بتواند رونق را در زندگی کارگران ایجاد 
کند متاســفانه به دنبال این هســتند که پولی را از 
کارفرماها بگیرنــد تا بتوانند هزینه های مراســم و 
تشریفاتی که در ســازمان های متبوع را برگزار کنند 

تامین کنند.
به گفته وی در شــرایط فعلی کارفرماها برای تامین 
حقــوق کارگران و نیروهای خــود اقدام به فروش 

املاک و دارایی های خود می کنند. 
مویدی خاطر نشــان کرد:بسیاری از کارفرما  اذعان 
دارند که هر سری که بازرسان و کارشناسان ادارات 
جهت بازدید به کارخانه ما مراجعه می کنند ایراداتی 

مانند آلودگی و .... از ما می گیرند.
وی با بیان اینکــه ممانعت و جلوگیری از پرداخت 
بیمه بیکاری به کارگران یک سیاست اشتباه از سوی 
دولت بود افزود: این در حالیست که درصد کمی از 
کارگرانی که بیکار می شــوند به دلایل متعددی می 

توانند از بیمه بیکاری استفاده کنند.
عضو شورای عالی اشتغال خاطر نشان کرد: شواهد 
نشان می دهد که آمار بیکاری کارگران نسبت به ماه 
های گذشــته افزایش چشمگیری داشته است که در 
جهت بهبود این وضع بارها به دوستان دولتی پیشنهاد 

دادم و خواستار مناظره با آنها  شده ام.

 معاون توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های مردمی سازمان نوسازی 
مدارس کشــور گفت: طبق سند تحول بنیادین آموزش و پرورش، فضای 
آموزشــی برای هر دانش آموز 8 مترمربع است که هم اینک این رقم پنج 
مترمربع و بیانگر این اســت که باید 42 میلیون مترمربع به این فضا افزوده 

شود.
روابط عمومی اداره کل نوســازی و تجهیز مدارس فارس در گزارش سه 
شــنبه خود از قول محمد جمال زاده در آیین افتتاح آموزشگاه 6 کلاسه 
زنده یاد محترم معتقدی در لارستان، اعتبارات کنونی را برای ایمن سازی 
مدارس کشور کافی ندانست و افزود: هم اینک 30 درصد مدارس کشور 
به ایمن ســازی نیاز دارند که انجام این مهم نیازمند 90 هزار میلیارد تومان 

اعتبار است.
وی بیان داشت: اعتبار کنونی سازمان نوسازی و تجهیز مدارس کشور در 

مجموع چهار هزار میلیارد تومان است که این رقم برای ایمن سازی همه 
مدارس کشور کافی نیست. 

معاون توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های مردمی سازمان نوسازی 
مدارس کشــور در بخش دیگری از سخنان خود گفت: میانگین مشارکت 
خیران در کشور در زمینه مدرسه سازی 30 درصد است اما این رقم در استان 
فارس افزون بر 50 درصد است که بیانگر پیشتازی فارس در این زمینه است.

جمــال زاده بیان کرد: با وجود فزونی مشــارکت های مردمی در فارس، 
فرســودگی مدارس این استان 10درصد از میانگین کشوری بیشتر است و 
حل این مشــکل افزون بر حمایت های دولتی به عزم و اراده جدی خیران 

نیاز دارد.
وی، به رشد چشمگیر مشارکت خیران در امر مدرسه سازی در سال های 
اخیر اشاره و از خیران به عنوان برگزیده ترین بندگان الهی یاد کرد و گفت: 

مدرسه ســازی از جمله توفیق هایی است که راه توسعه و ترقی را هموار 
می کند. 

آموزشگاه 6کلاســه زنده یاد، محترم معتقدی در لارستان، در فضایی با 
زیربنای یک هزار مترمربع و با هزینه 12میلیارد ریال با مشارکت بنیاد نیک 
اندیشان هاشمی و سازمان نوسازی و تجهیز مدارس کشور ظرف مدت 9 

ماه ساخته شده است.
در ادامه سفر جمال زاده به جنوب استان فارس آمورشگاه خیرساز حاج 
مرتضی عظیمی که به یاد فرزندش زنده یاد حسن عظیمی با هزینه 10میلیارد 

ریال در شهر گراش احداث شده است، افتتاح شد.
همچنین با حضور معاون توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های مردمی 
سازمان نوسازی مدارس کشور، عملیات ساخت یک باب فضای پرورشی 
همراه با یک آموزشگاه دیگر در شهرستان های لارستان و گراش آغاز شد.

استاندار دستور  به فرمانداران  اســتاندار فارس 
داد در هر شهرســتان حداقل یک معاون فرماندار 

یا بخشدار را از جامعه ی زنان منصوب کنند.
به گزارش ایلنا عنایــت الله رحیمی در دیدار با 
اعضای شــورای اسلامی استان فارس گفت: این 

ابلاغ شده  به فرمانداران تمام شهرستان ها  دستور 
و بر مبنای آن هر فرماندار مکلف اســت از میان 
زنانی که شرایط قانونی دارند حداقل یک معاون 

یا بخشدار زن را معرفی کنند. فرماندار 
این دســتور  با  امیــدواری کرد که  اظهار  وی 
افزایش مشــارکت بانوان در حوزه های مدیریتی 

باشیم. استان را شاهد 
 اســتاندار فارس افزود: دســتگاه های دیگر نیز 
می بایست از ظرفیت نیمی از جمعیت فعال استان 
اســتفاده ی مطلوب کنند و مکلف خواهند شد که 

در این زمینه به جامعه ی بانوان گزارش دهند.
رحیمی تصریح کرد: اعتقاد من بر این است که 
بانوان از دقت، عطوفت در رفتار و قانون مداری 
بیشــتری برخوردار هســتند و از همین رو باید 

بسترهای لازم برای آنان فراهم شود.
بــر پایه این گــزارش، الهه پاینــده تنها بانوی 
عضو شورای اسلامی فارس ابتدای این دیدار از 
استاندار درخواست کرده بود که مدیران رده های 
مختلف اســتان را بر مبنای شایستگی و فارغ از 

برگزینند. آنها  جنسیت 
نماینده شهرســتان داراب در شــورای اسلامی 
استان فارس با بر شمردن مشکلات مختلف زنان 
استان، اضافه کرد: جامعه ی بانوان استان با وجود 
اما  دارند  فراوانی که  و محدودیت های  مشکلات 
ظرفیت و توانمندی هــای زیادی نیز دارند که از 
جمله در حوزه ی مهارت های مدیریتی متأســفانه 

بهره وری قرار نمی گیرد. به خوبی مورد 

استاندار به فرمانداران فارس دستور داد؛

انتصاب یك معاون فرماندار یا بخشدار زن در هر شهرستان

معاون سازمان نوسازی مدارس کشور:

42 میلیون مترمربع باید به فضای آموزشی کشور افزوده شود


